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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de Minister voor Medische Zorg over 
de prijs van Orkambi (ingezonden 13 november 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Vertex told to reveal CF drug price, as MPs begin 
inquiry»?1 

Vraag 2
Bent u bereid om, in navolging van de Britse parlementaire commissie, 
Vertex te dwingen haar vraagprijs voor het dure medicijn Orkambi openbaar 
te maken? 

Vraag 3
Wat voor gevolgen kan de openbaarheid van getroffen regelingen met landen 
waar Vertex haar medicijnen verkoopt hebben voor de prijs van Orkambi in 
Nederland, gezien het verzoek van de Britten ertoe kan leiden dat prijzen in 
verschillende landen bekend worden? 

Vraag 4
Hoe staat het met uw pogingen om coalities te smeden met andere landen 
om sterker te staan in de prijsonderhandelingen met farmaceutische 
bedrijven? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de kosten voor dure medicijnen gedrukt kunnen 
worden als de onderhandelingen transparanter worden? 

Vraag 6
In hoeverre bestaat er een verband tussen hoge medicijnprijzen en stijgende 
zorgkosten (waaronder de premie)?

1 https://pharmaphorum.com/news/vertex-told-to-reveal-cf-drug-price-as-mps-begin/
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